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Besluitenlijst van de vergadering van de Pol¡t¡eke avond Westerveld Debat agendavoorstel WD en

DSSWSW over het initiatiefvoorstel ondersteun¡ng Stichting Cultuurbrug

Raadsleden/ commissieleden: De heren A.K. Schoenmaker (DSSW SW), J. Puper (PvdA), J.A.G. van der
Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA) en J.N. de la Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSSWSW), J.W, Mones -
Kassies (GB), M.W. Mulder - van Eerden (GB), C.N.G. Starke (WD), S. Hornstra (WD), C. Dollekamp -
Molleman (PvdA) en A.R. Oosterhuis (PW)

Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambteliike oreanisatie: De heren Meulenbeld, Veldhuis en Van Faassen

Externen: --

n

Voorz¡tter
Griffier:

De heer M. van de Kasteelen

Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

Agendavoorstel WD en DSSWSW over het ¡nitiat¡efuoorstel ondersteuning Stichting Cultuurbrug
Verantwoordeliik portefeuillehouder: wethouder H. Doeven

Doel bespreking:
Vervolg op de bespreking van 2l januari 2020. Door de initiatiefnemer is verzocht om het initiatiefvoorstel in

te trekken.
lnspreker(s): De heer Gerringa namens Muziekcentrum Westerveld

Conclusie voorzitter
Voldoende besproken, het initiatiefvoorstel is door de indieners ingetrokken

Toezegging

Aantekeningen
- Mede namens mevrouw Masselink kondigt de heer Schoenmaker aan het initiatiefvoorstel in te

trekken.
- De heer De la Mar is van mening dat het proces niet goed verlopen is. Op basis van het

initiatiefuoorstel hadt het college wensen en bedenkingen aan de raad moeten sturen, maar dat is

niet gebeurd. Verschillende fracties hebben volgens hem geen mening kunnen geven. De fractie
van Progressief Westerveld had graag naar de situatie willen kijken, wat iets meer tijd in beslag had
genomen. Hij zou graag zien dat het college zich verder inzet en in het voorjaar van 2020 met een

voorstel komt.
- Volgens mevrouw Dollekamp is het goed geweest dat het onderwerp op de agenda heeft gestaan.

Ze is ook van mening dat het goed is dat het initiatiefvoorstel nu teruggetrokken wordt.
- De heer Ballast constateert dat de raad niet in de positie is gekomen om over het voorstel te

debatteren.
- De heer Schoenmaker is bereid om het proces te evalueren. Volgens hem is de tijdsdruk de grootste

viiand is geweest.

Bekijk hier de live beelden



Vastgesteld in de openbare vergadering van de comm¡ssie van 25 februari 2O2O

De griffi

J. van


